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Vraag om  uitleg van mevrouw Lotte Stoops aan mevrouw Ans Persoons, collegelid 

bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp: De stand van zaken van de oprichting van een tweetalig eengemaakt loket 

voor Brusselse cultuurspelers en kunstenaars 

___________________________________________________________________________ 

 

Tot hiertoe beperkte ik mijn parlementaire vragen rond het belangrijke thema van de 

eengemaakte kunstenloket tot vragen aan de minister president. Maar met deze vraag hoop ik 

dat u mee kan werken aan een versnelling. Zowel het regeerakkoord van de gewestelijke 

regering als het dat van de VGC zou namelijk "bijstand verlenen om een tweetalig uniek-loket 

voor de Brusselse cultuurspelers en kunstenaars op te richten".  

 

In september 2021 zagen we een geweldige stap vooruit: alle overheden samen een 

gemeenschappelijke studieopdracht uitschreven, de federale overheid, meer bepaald de FOD 

Werkgelegenheid, Arbeid en Sociaal Overleg, de Franse, de Vlaamse en de Duitstalige 

Gemeenschap en de Franse en ook onze Vlaamse Gemeenschapscommissie. 

 

Traag maar gestaag kreeg ik mondjesmaat antwoorden op mijn vragen. Het laatste nieuws in 

‘23 was dat het eindrapport van de interadministratieve werkgroep alreeds in november 2022 

voorgesteld werd aan de interministeriële conferentie Wetenschapsbeleid en Cultuur. Uit de 

studie bleek dat er nood is aan een website met gecentraliseerde informatie voor kunstenaars en 

iedereen die in de culturele en de creatieve sector werkt. Daarnaast werd aangetoond dat er 

behoefte is aan een gerichte doorverwijzing naar de cultuurinstanties in elk gewest. De 

werkgroep zou nog in de eerste helft van 2023 opnieuw aan de slag gaan om een van de in de 

studie voorgestelde scenario's grondiger uit te werken. Op basis van de conclusies van de 

werkgroep zou de minister president dit voor de cultuursector noodzakelijke project in de 

praktijk brengen. Hij vindt het net als ik van het allergrootste belang dat het kunstenloket er 

komt.  

  

Mijn vragen zijn de volgende: 

 

 Wat is de huidige stand van zaken in dit dossier? 

 Heeft u reeds inzicht gekregen in de grondiger uitgewerkte scenario’s? 

 Wanneer vond het meest recente overleg tussen de verschillende overheden plaats en 

tot welke actie werd beslist? 

 Heeft u reeds initiatief genomen om dit proces te versnellen? 

 Dat er een gerichte doorverwijzing moet zijn naar ieder gewest, is een open deur, maar 

hoe voorziet het loket in de samenwerking met de verschillende gemeentes en diens 

cultuuradministraties? 

 Heeft u hierrond al samengezeten met de schepenen voor Nederlandstalige cultuur in 

Brussel? 

 Wat zijn de volgende stappen en komt er eengemaakt cultuurloket voor het einde van 

deze legislatuur? 

  

Alvast bedankt voor uw antwoorden. 


